

*Article 11.*

The Contracting Governments undertake to set up a permanent Commission, to which each of them will appoint one delegate.

It shall be the duty of this Commission to consider whether the provisions of the present Convention should be extended or altered. For this purpose the Commission shall consult the International Council for the Exploration of the Sea, and shall have regard to any advice tendered by the Council.

The Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland will call a meeting of this Commission within one year from the coming into force of the Convention, and at least once yearly thereafter.

The Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland will communicate the agenda for each meeting to all other Contracting Governments not less than one month before the date of each meeting.

Reports of the proceedings of the Commission shall be transmitted by the President of the Commission to the Government of the United Kingdom, which will in turn communicate them to all the Governments which have signed or acceded to the Convention.

The Contracting Governments undertake to give effect, on the date stated in the report, to any recommendation of the Commission for the extension or alteration of the present Convention for which every delegate to the Commission shall have voted without reservation.

The Commission shall at its first meeting elect a President to serve for one year, and then draw up for itself rules to govern its proceedings. Such rules may be altered or amended from time to time by a majority

*Article 11.*

Les Gouvernements contractants s'engagent à créer une Commission permanente, à laquelle chacun d'eux désignera un délégué. La Commission aura pour devoir d'examiner s'il y a lieu d'étendre ou de modifier les dispositions de la présente Convention. A cette fin, la Commission consultera le Conseil international pour l'Exploration de la Mer et tiendra compte de tout avis communiqué par celui-ci.

Le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord convoquera une réunion de cette Commission dans un délai d'un an à dater de la mise en vigueur de la Convention et ultérieurement au moins une fois par an.

Le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord communiquera l'ordre du jour de chaque réunion à tous les autres Gouvernements contractants au moins un mois avant chaque réunion.

Les rapports des délibérations de la Commission seront transmis par le Président de la Commission au Gouvernement du Royaume-Uni, qui, à son tour, les communiquera à tous les Gouvernements signataires ou adhérents.

Les Gouvernements contractants s'engagent à mettre à exécution, à la date fixée dans les rapports, toute recommandation adoptée sans réserve par tous les délégués à la Commission, en vue d'étendre ou de modifier la présente Convention.

A sa première réunion, la Commission devra nommer un Président pour l'exercice d'un an; elle établira ensuite un règlement d'ordre intérieur, dont les articles pourront être modifiés ou amendés, le cas échéant,